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Abstract (en)
The device comprises a transport chain (1) for the sheets to be monitored (3) by a detector (5). The support bars (4, 4') on which the sheet to be
examined (3) slides are equipped, in the monitoring area, with suction nozzles (4a) and in the gap between two support bars (4) movable arms (10)
are provided, equipped at their extremity with suction nozzles (10a) which, in operating position, are aligned with the suction nozzles (4a) of the
support bars and arranged in the transfer plane of the sheets in order to hold the sheet to be examined (3) in this plane. In order to avoid the clips
(2a) which pull the sheet (3) touching the arms (10), means are provided for tilting the said arms (10) when the clips (2a) pass above these arms.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend une chaine de transport (1) pour les feuilles a contréler (3) par un détecteur (5). Les barres d'appui (4, 4') sur lesquelles
glisse la feuille a examiner (3) sont munie, dans la zone de controle, de buses d'aspiration (4a) et dans l'intervalle entre deux barres d'appui (4) sont
prévus des bras mobiles (10), munis a leur extrémité de buses d'aspiration (10a) qui, en position opérante, sont alignées avec les buses d'aspiration
(4a) des barres d'appui et disposées dans le plan de transfert des feuilles pour maintenir la feuille a examiner (3) dans ce plan. Pour éviter que les
pinces (2a) qui tirent la feuille (3) touchent les bras (10), il est prévu des moyens de basculement desdits bras (10) lors du passage des pinces (2a)
au-dessus de ces bras. <IMAGE>
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